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ZAPISNIK 

S 10. SJEDNICE VMO SVILNO 
 

10. sjednica VMO Svilno održana je 9.03.2011. (srijeda) s početkom u 19:00 sati u 
prostorijama MO Svilno, Svilno 82. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Nenad Antolović, predsjednik VMO 
- Veljko Baćić, zamjenik predsjednika VMO 
- Eduard Mijalić, član VMO 
- Helena Čirjak, članica VMO 
- Renato Klovar, član VMO 
- Kristina Dumić Červar, tajnica MO 
 
Ostali nazočni: 
-     
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
-  
Usvajanje zapisnika s 9. sjednice VMO Svilno: 

 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen 

 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
1. Dopis Odjela za gradsku samoupravu i upravu i direkcije za mjesnu samoupravu 

o programskim aktivnostima VMO te financiranju programa 
2. Poziv na podnošenje prijedloga komunalnih prioriteta za 2012. godinu  
3. Prolaz prema kapelici Lužina – zahtjev mještana 
4. Razno: informacije i zamolbe grañana 

 
 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
 
 



 
AD 1 
 
Predsjednik Vijeća, g. Nenad Antolović dao je na raspravu materijal Odjela za gradsku 
samoupravu i upravu o finaciranju programskih aktivnosti Vijeća mjesnih odbora za 2011. 
godinu u iznosu od 20.000,00 kuna. 
 

Zaključak: 

Vijeće MO je navedeno primilo na znanje.   
 
 
 
AD 2 
 
Tajnica je obavijestila Vijeće o Pozivu Odjela za gradsku samoupravu na podnošenje 
prijedloga za ureñenje i održavanje objekata komunalne infrastrukture (mali komunalni 
zahvati) za 2012. godinu kojim se pozivaju grañani, ovlašteni predstavnici suvlasnika 
stambeno-poslovnih objekata i udruge grañana da se u sjedištima mjesnih odbora u 
razdoblju od 28. ožujka do 22. travnja 2011.zaprimaju prijedlozi. 
 
Zaključak: 
 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
AD 3 
 
Vijeću MO Svilno su se obratili, kao predstavnici mještana, g. Miculinić Silvo, Juretić Ivoslav i 
Čargonja Vladimir zbog problematike  zatvaranja puta prema kapelici Lužina. Navedeni put 
se već godinama koristi kao jedini prolaz prema kapelici. Zamjenom terena sa Gradom g. 
Ivici Čabrijanu dodijeljena je zamjenska grañevinska čestica te se ucrtavanjem navedene 
čestice zatvara dosadašnji prolaz prema kapelici. 
 
Zaključak: 
 
Vijeće će kontaktirati nadležne gradske službe da ispita mogućnost formiranja novog 
prilaznog puta spornoj grañevinskoj čestici kako bi se i dalje mogao koristiti stari put 
prema kapelici.  
 
RAZNO: 
 

• Uputiti dopis komunalnom redaru da se uklone drva sa javne površine u cijeloj ulici 
Tutnovo 
   

  
 
 
 

 
 

 
 



 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri  (3) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Svilno: 

 
Kristina Dumić Červar Nenad Antolović 

 


